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Referat bestyrelsesmøde  
Mandag d. 25. september kl. 16.00-19:00 på kontoret i GMC 

Til stede ved mødet: Merete, Rikke, Jens, Ulla, Lennart, Anne, Rune, Claus, Anita, Mathias 

og Christine 

Afbud: Jacob og Morten 

 

1. Valg af ordstyrer og referent (fælles) 

Referent: Mathias 

Ordstyrer: Jens 

 

2. Godkendelse af referat fra sidst (fælles) 

Referatet er godkendt 

 

3. Trivsel – hvordan vi det? (fælles) 

Dette punkt drøftes i fortrolighed.  

 

4. Økonomi (Merete og/eller Christine) – se medsendte bilag 

Merete orienterer kort om, at der ikke at lavet nogle større ændringer, der kræver beslutning 

lige nu og her. Der er et merforbrug på 188.000 kr. som er mere end vi har indtægter for, de er 

dækket af videreførelsesbeløbet fra sidste år. Hvilket vil sige, at vi kommer ud med et overskud 

på små 80.000 kr., som kan bruges næste år. Jo mere vi kan flytte med ind i 2024 jo bedre.  

 

Ulla spørger ind til budget til klubaften. Christine informerer om, at der er budget til klubaften. 

Man skal dog være opmærksom på, at der til klubaftenen vil der være en egenbetaling på 30,-.  

 

5. Punkter fra Kontoret 

• Orientering om instruktørmøde (Christine/Mathias) 

Der blev afholdt instruktørmøde sidste mandag, d. 18/9-2023. I den anledning blev der 

afviklet en workshop, der havde til formål at facilitere en brainstormingsproces, hvorved 

vi fandt frem til nogle temaer som vi gerne vil arbejde videre med til visionsdagen. 
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Christine nævner, at vi i kølvandet på instruktørmødet skal blive mere klare i spyttet om, 

hvad bestyrelsens rolle er på instruktørmødet. Dette går vi videre med til visionsdagen. 

Det understreges, at Christine og Mathias altid kan kontakte bestyrelsen, hvis de er i 

tvivl om noget, der relaterer sig til bestyrelsens arbejde og/eller til dennes beslutninger. 

 

• Status vedr. visionsdag (Christine/Mathias) 

Christine har stykket en invitation til visionsdagen sammen og denne fremlægges for 

bestyrelsen samt at Christine gennemgår de overordnede temaer for visionsdagen.  

Hensigten er, at visionsdagen skal ende ud i en velkomstpjece, så vi har et konkret 

produkt, der understøtter de beslutninger der er blevet taget på visionsdagen. 

Alle instruktører samt alle der har en funktion som frivillig i Kæmperne inviteres. 

 

• Status på hold og ansættelser (Christine) 

o Opfølgning siden sidste møde 

Fortroligt punkt. 

 

o Status på forsøgsordning med svømning i ydre- og weekendtimer 

Vi kører svømning om lørdagen i Vesterbro svømmehal indtil november.  

 

o Status på fodboldinstruktør 

Personen, som oprindeligt var blevet tilbudt jobbet, har afslået pga. studie. 

Vi har fået en henvendelse to medlemmer, som i forvejen spiller på holdet. 

Christine og Mathias er særdeles positivt indstillede over for disse to personer. 

 

• Info om medlemstrøjer (Christine) 

Der omkring 139 der har givet besked om trøjer. Der er bestil 315 trøjer, så vi er sikker 

på der er nok. Dog kan vi ikke garantere at alle størrelser er tilgængelige til dem som 

ikke har bestilt på forhånd.  

Vi forventer at trøjerne kommer sidst i oktober og derefter kan de afhentes på kontoret.  
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• Status på kontingentbetalinger (Christine) 

Status pr. d. 18/9. 11 mangler 2 rater. 56 mangler 1 rate. I alt mangler der altså 64 

kontingentbetalinger.  

Derudover er der 15 profiler som kun er oprettet, men som ikke er medlemmer.  

 

• Kommende arrangementer (Christine) 

o Jubilæumsfesten – Har vi styr på det hele? Og hvor mange er tilmeldt? 

Der er omkring 90 tilmeldte til festen. Dette er inklusive gæster.   

Der er konsensus i bestyrelsen om at der er styr på alt, hvad angår festen. 

 

o Verdens Mentale Sundhedsdag d. 10/10 – Hvad har Anita eller Ulla fundet ud af? 

Der spilles ABC-spil, som handler om mental sundhed. Derudover foreslås en 

form for portrættegning. Arrangementet foregår fra kl. 17:00-20:00. 

Christine forhører sig, om det er muligt at låne mødelokalet i GMC. 

 

o Fjercup d. 25/10 

Der gives tilskud til deltagelse og der er et par fra Kæmpere som deltager. 

 

o Klubeftermiddage d. 4/11 + 2/12 

Her vil der være Fællessang og brætspil. Tilmelding skal ske hos til Ulla og der 

kan max. være 15 deltagere til klubeftermiddagen.  

 

o Julefrokost for bestyrelsen i forlængelse af bestyrelsesmødet d. 15. december 

2023 - Tid og sted skal aftales nærmere. 

Ulla og Merete undersøger madmuligheder. Der følges op på dette ved næste 

bestyrelsesmøde d. 20. november 2023 kl. 16:00. 

 

o Julearrangement for alle?? 

Der er enighed om, at et julearrangement/-frokost er for ambitiøst.  

Anita, Ulla og Lennart vil derimod gerne tage teten på en nytårskur. Vi satser på 
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at denne afholdes en af de første weekender i starten af januar 2024.  

Supplement: Julearrangementet bliver altså udskudt/ændret til en nytårskur og 

af den grund nulstilles budgettet for julefest her i 2023. 

 

• Status på Klubmodul-kursus (Mathias) 

Mathias informerer om at han vil gå i gang med at affatte et Klubmodul-kursus samt en 

visuel guide - enten en video eller en række screenshots med tekstbeskrivelser – og han 

forventer at dette kursus vil blive afviklet inden årsskiftet. 

 

• Medlemsmagasin og portræt af en Kæmper (Mathias) 

Mathias fremlægger idéen om at lave et medlemsmagasin i stil med Ombold og Udspil, 

som bl.a. vil indeholde en årsrapport, artikler om medlemmerne og instruktørerne, som 

vi kalder Portræt af en Kæmper, samt andre positive beretninger fra foreningen. 

 

• Besøg på holdende / følgeskab (Mathias) 

Mathias tager i løbet af de næste par måneder rundt for at besøge majoriteten af 

foreningens hold.  

I den forbindelse lægges der op til, at det også er muligt for medlemmerne at tage med 

Mathias, hvis man har et ønske om at snuse til et hold som man ikke har deltaget på før. 

Mathias tager hurtigst muligt kontakt til instruktørerne og han melder løbende ud, 

hvornår han besøger de pågældende hold samt hvor man kan mødes med ham inden. 

 

6. Nyt fra udvalg 

Vi skal drøfte, hvilke udvalg der findes på nuværende tidspunkt og forslag til nye. 

 

Forslag: Evaluering af sommerskema, som evt. kan udføres af instruktørrepræsentanten samt 

et bestyrelsesmedlem.  

Beslutning: Der nedsættes et udvalg, bestående af tre personer, som mødes torsdag i 

træffetiden for at udarbejde en måde hvorpå man kan evaluere sommerskemaet. 
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Derudover nedsættes der et nytårskurudvalg, julefrokostsudvalg for bestyrelsens julefrokost 

(som finder sted i forlængelse af bestyrelsesmødet d. 15. december 2023, et redaktionsudvalg 

(for det kommende medlemsmagasin) samt et fundraising-udvalg.  

 

7. Andre indkomne forslag 

Der er ingen andre forslag eller lignende.  

 

8. Evt.  

Ulla foreslår at man kan holde formandskaffe en gang om måneden. Mere information følger.  


